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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 683 af 3. september 2020 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA). 
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Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 683 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvem der skal afholde omkostningerne til at foretage de årlige ejen-

domsvurderinger, der bliver nødvendige, når regeringens forslag om lagerbeskatning af 

ejendomme skal indføres fra 2023? 

 

Svar 

Det er tanken, at selskaberne efter gældende regnskabsstandarder ved udgangen af hvert 

år skal foretage en ansættelse af den aktuelle handelsværdi for hver enkelt ejendom. Det 

er således selskaberne, der som led i regnskabsaflæggelsen skal afholde omkostningen. 

Mange ejendomsselskaber foretager allerede i dag hvert år en ansættelse af den aktuelle 

handelsværdi af deres ejendomme som et led i regnskabsaflæggelsen. 

 

 


	Spørgsmål
	Svar

